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REFERAT AF ORDINÆRT MEDLEMSMØDE DEN 4. JUNI 2024 
 

Til det ordinære medlemsmøde var tilmeldt 74 (heraf 61 medlemmer/13 gæster 
u/stemmeret).  
 
Dagsordenen var som følger: 
 
1. Valg af dirigent 

Karoline Normann blev valgt som dirigent og kunne konstatere, at det ordinære medlemsmø-
de var rettidigt og lovligt indkaldt og dermed beslutningsdygtigt. 

2. Bestyrelsens beretning 

Torben Bondrop aflagde bestyrelsens beretning som formand og oplyste, at foreningen i 2023 
har afholdt to medlemsmøder.  
 
Det første medlemsmøde blev holdt den 25. april 2023 hos IDA, hvor højesteretsdommer 
Jørgen Steen Sørensen holdt foredrag under titlen "Højesteret nu og om 10 år" - rekruttering 
og international ret, forhold til de politiske institutioner m.v. Der var 49 tilmeldte medlem-
mer til arrangementet og otte gæster. Efter bestyrelsens opfattelse var det et meget vellykket 
arrangement. 
 
Efterårets medlemsmøde blev afholdt den 24. oktober 2023 hos IDA. Højesteretspræsident 
Jens Peter Christensen holdt oplæg under titlen "Ny præsident for Højesteret - og hvad så?" 
Der var 53 tilmeldte medlemmer samt 3 gæster. Også et efter bestyrelsens vurdering vellykket 
arrangement. 
 
Foreningen består i dag af 246 medlemmer. Alene i år har foreningen fået 7 nye medlemmer. 
3 af dem har meldt sig ind på opfordring.  
 
Bestyrelsens beretning blev taget til efterretning. 
 
3. Forelæggelse af årsregnskab til godkendelse 

Karoline Normann forelagde regnskabet, der udviste et underskud på kr. 14.513 for året 2023. 
Foreningens egenkapital udgjorde pr. 31. december 2023 kr. 360.790. Det var bestyrelsens 
vurdering, at foreningens egenkapital er tilstrækkelig til det planlagte aktivitetsniveau. 
 
Regnskabet blev godkendt. 
 
4. Forelæggelse af budget for det løbende år til godkendelse 

Karoline Normann forelagde budgettet, der blev godkendt. I budgettet for 2024 er der lagt op 
til, at foreningen vil komme ud af 2024 med et lille underskud på kr. 4.100. 

 

5. Fastlæggelse af kontingent for det løbende år 

Kontingentet blev af bestyrelsen foreslået til at fortsætte uændret på kr. 400 under hensyn til, 
at bestyrelsen vurderer, at foreningens egenkapital er tilstrækkelig. Forslaget blev vedtaget. 
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6. Valg af bestyrelsesmedlemmer for tiden til næste ordinære medlemsmø-

de 

Karoline Normann oplyste, at Lars Kjeldsen efter solid tjeneste i foreningen siden 2009 øn-
skede at træde tilbage for at give plads til nye og energiske kræfter. På Karoline Normanns 
opfordring modtog Lars Kjeldsen et stort bifald for sit arbejde.  
 
Bestyrelsen foreslog valg af Ole Spiermann som nyt medlem af bestyrelsen i stedet for Lars 
Kjeldsen, hvilket blev godkendt med akklamation.  
 
Til bestyrelsen genvalgtes: 
 

Torben Bondrop 
Sune Fugleholm 
Henriette Gernaa 
Karoline Normann 
 

Dette skete også med akklamation. 
 
7. Valg af revisor for samme periode 

Som intern revisor genvalgtes Søren Lundsgaard, og som ekstern revisor genvalgtes Redmark 
Statsautoriseret Revisionspartnerselskab. 
 
8. Behandling af eventuelle indkomne forslag 

Der var ingen indkomne forslag.  
 
9. Eventuelt 

Intet at bemærke. 
 
Karoline Normann takkede for god ro og orden og erklærede herefter det ordinære med-
lemsmøde for afsluttet. 
 
Herefter blev der afholdt et velbesøgt medlemsarrangement, hvor ombudsmand Niels Fenger 
talte om samspillet mellem Højesteret og Ombudsmandsinstitutionen, hvor der var ca. 50 
deltagere og en livlig spørgelyst efter foredraget.  
 
Referent: 

 
Torben Bondrop 

23123093 
 


